

Kod	STPM	Matrikulasi	Diploma/Setaraf	STAM	Lain-lain Kemasukan
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A- (NGMP 3.67) pada peringkat STPM / Matrikulasi KPM/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology • Chemistry • Mathematics / Mathematics M / Mathematics T / Physics <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B/Gred 4B pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology • Chemistry • Physics • Mathematics / Additional Mathematics; dan • Satu (1) mata pelajaran lain <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 3 (Band 3) dalam Malaysian University English Test (MUET);</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian dan/atau temu duga yang ditetapkan oleh Fakulti.</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A- (NGMP 3.67) pada peringkat STPM / Matrikulasi KPM/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology • Chemistry • Mathematics / Mathematics M / Mathematics T / Physics <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B/Gred 4B pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology • Chemistry • Physics • Mathematics / Additional Mathematics; dan • Satu (1) mata pelajaran lain <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 3 (Band 3) dalam Malaysian University English Test (MUET);</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian dan/atau temu duga yang ditetapkan oleh Fakulti.</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN KEPADA CALON LEPASAN DIPLOMA / SETARAF</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN KEPADA CALON STAM</p>	<p>Advanced Level (A-Level) Memiliki sekurang-kurangnya AAB atau (UKM-UNPAD : BBB, ABC, AAC) dalam mata pelajaran seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Biologi - Fizik - Kimia/Biologi <p>atau</p> <p>International Baccalaureate (IB) Memiliki sekurang-kurangnya 37 markah (UKM-UNPAD : 34 Markah) keseluruhan. Dua (2) subjek sains atau Matematik peringkat tinggi (HL) dan satu (1) subjek sains peringkat standard. Skor 4 dalam Biologi, Kimia dan Fizik/Matematik peringkat tinggi (HL).</p> <p>dan</p> <p>General Certificate of Education (GCE) Gred B dalam Biologi, Kimia, Fizik, Matematik/Matematik Tambahan dan satu (1) subjek lain</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 4 (Band 4) MUET / 6.0 IELTS / 498 - 583 TOEFL (PBT) / 60 - 93 TOEFL (IBT)</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian dan temuduga yang ditetapkan oleh Fakulti.</p>